
 

Valtuutettujen aloitteet / Kulkuyhteys Hanhikivelle 
 
Valt 28.08.2024 § 79 

 
Pyhäjoen kunnan hallintosäännön 107 §:n mukaan kokouskutsussa 
mainittujen asioiden käsittelyn jälkeen valtuustoryhmällä ja 
valtuutetulla on oikeus tehdä kirjallisia aloitteita kunnan toimintaa ja 
hallintoa koskevista asioista. Aloite annetaan puheenjohtajalle. 
 
Aloite on sitä enempää käsittelemättä lähetettävä kunnanhallituksen 
valmisteltavaksi. Valtuusto voi päättää, että aloitteessa tarkoitetun 
asian valmistelusta käydään lähetekeskustelu. 
 
Kunnanhallituksen on vuosittain maaliskuun loppuun mennessä 
esitettävä valtuustolle luettelo valtuutettujen tekemistä ja 
kunnanhallitukselle lähetetyistä aloitteista, joita valtuusto ei ole 
edellisen vuoden loppuun mennessä lopullisesti käsitellyt. 
 
Samalla on ilmoitettava, mihin toimenpiteisiin niiden johdosta on 
ryhdytty. Valtuusto voi todeta, mitkä aloitteista on käsitelty loppuun. 
 
- - - - - - - - - -  
Perussuomalaisten valtuustoryhmä jätti valtuustoaloitteen 
kulkuyhteydestä Hanhikivelle (liitteenä). 
 
Päätös:  
Valtuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kunnanhallitukselle 
jatkovalmisteluja varten. 
__________ 

 
 
 
Khall 14.10.2024 § 269  
  

 
Ehdotus: 



Kunnanhallitus lähettää valtuustoaloitteen kaavoitusarkkitehdille 
arvioitavaksi. Vastaus pyydetään 31.1.2025 mennessä. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 
___________ 

 
 
Khall 17.03.2025 § 78    
177/10.03.01.03.00/2024  

 
Kaavoitusarkkitehti on tiedustellut asiaa Fennovoima Oy:ltä ja 
saanut Mikko Virtaselta seuraavan vastauksen: 
 
” Hei, 
 
  
 
Fennovoiman mahdollisuudet tarjota kulkuyhteyttä Hanhikivelle ovat 
valitettavasti rajalliset. Aidatun työmaa-alueen läpi avointa kulkua ei 
pystytä järjestämään ja myöskään ohjattua kulkua työmaa-alueen 
läpi ei pystytä resurssien rajallisuuden takia tarjoamaan kuin 
poikkeustapauksissa. Periaatteessa työmaa-alueen aitalinjan 
ulkopuolelta voi kävellä Hanhikivelle, mutta alue on pusikkoinen ja 
eikä siellä ole ajo- tai kävelyuraa. Kuten tiedätte, Fennovoima etsii 
aktiivisesti alueelle uuttaa toimijaa eikä kulkuyhteyden rakentaminen 
tällä hetkellä ei kuulu meidän suunnitelmiimme. 
 
Terveisin, 
Mikko Virtanen ” 
 
Ehdotus: 
Kunnanhallitus merkitsee Fennovoima Oy:n vastauksen tiedoksi ja 
antaa sen edelleen tiedoksi valtuustolle. 
 
Päätös: 
Kunnanhallitus hyväksyi ehdotuksen. 



 


